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Protokół Nr  4/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  23 marca 2015 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Białogardu dotyczących 

zwiększenia przejrzystości wydatkowania środków pieniężnych poprzez wprowadzenie 

elektronicznego rejestru zawieranych umów, 

b) w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej w Białogardzie oraz likwidacji miejskiej 

jednostki budżetowej – Straż Miejska w Białogardzie, 

c) w sprawie warunków i trybu finansowania zadania własnego Miasta w zakresie 

tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu, 

d) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Białogard do roku 2030,   

e) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Białogard na rok 2015,  

f)  w sprawie przyjęcia przez Miasto Białogard zadań z zakresu egzekucji 

administracyjnej należności pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

     g)  w sprawie udziału Miasta w finansowaniu zadań Policji, 

  h)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

  i)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

3. Informacja o możliwości pozyskania środków zewnętrznych na realizację zadań 

inwestycyjnych w  mieście. 

 4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzyła” przewodnicząca Komisji - Jadwiga 

Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za- 5 (jednogłośnie).   

 

 

Ad 2 

 
  Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

    
a) w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Białogardu dotyczących 

zwiększenia przejrzystości wydatkowania środków pieniężnych poprzez wprowadzenie 

elektronicznego rejestru zawieranych umów, 

Przedstawił: M.Siwek, członek Klubu Forum Białogardzkie 
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Burmistrz – stwierdził, że to negatywnie opiniuje. To plagiat, jeśli chodzi o tą 

uchwałę. Pierwszy projekt był koło Warszawy i został skopiowany całkowicie. 

Przewodnicząca Komisji – poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała n e g a t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-2, przeciw-3, wstrzymało się-0. 

 

b) w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej w Białogardzie oraz likwidacji miejskiej 

jednostki budżetowej – Straż Miejska w Białogardzie, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński,  Burmistrz Białogardu 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał co z terminem rozwiązania Straży Miejskiej? 

Burmistrz – odpowiedział, że pozostaje ten sam termin, bo zamiar był wcześniej.  

M.Siwek – pytał co z wypowiedzeniem umów? 

Burmistrz – odpowiedział, że wypowiedzenia już są. 

J.Andrysiak – powiedział, że uchwała jest zawieszona. 

Burmistrz – wyjaśnił, że termin wykonania uchwały jest na koniec kwietnia, a ta uchwała nie 

działa. 

J.Klonowska – pytała czy wpłynęły opinie związków zawodowych? 

Burmistrz – odpowiedział, że tak. 

Przewodnicząca Komisji – poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-1, wstrzymało się-1. 

 

c) w sprawie warunków i trybu finansowania zadania własnego Miasta w zakresie 

tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu, 

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Z-ca Burmistrza 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał czy to będzie kosztem innych klubów? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie, bo  to jest w innym trybie. 

Przewodnicząca Komisji – poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

d) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Białogard do roku 2030,   

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Z-ca Burmistrza oraz  Agnieszka Madziewicz, 

Naczelnik Wydz. RGP 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska – pytała  czy z góry jest ustalony termin do końca czerwca 2030 r. 

Naczelnik Wydz. RGP- odpowiedziała, że tak. 

Przewodnicząca Komisji – poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
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e) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Białogard na rok 2015,  

Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GK, która dodała, iż 

wykreślono zapis dot. Straży Miejskiej, zabiegi sterylizacji i kastracji, schroniska i 

lekarza weterynarii. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Burmistrz – stwierdził, że byłby za podaniem schroniska i weterynarza. 

K.Skoczyk – pytał czy koszt uśpienia szczeniaków ponosi właściciel? 

Burmistrz – odpowiedział, że to koszt właściciela. W USA kosztem jest pies, a u nas 

najbiedniejsi mają więcej psów.  

J.Andrysiak – pytał o skutki finansowe, czy nie zmieniły się? 

Naczelnik – odpowiedziała, że nie zmieniły się. 

Przewodnicząca Komisji – poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

f) w sprawie przyjęcia przez Miasto Białogard zadań z zakresu egzekucji 

administracyjnej należności pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – stwierdził, że zaciekawiło Radnego iż, Urząd jest skuteczniejszy, jeżeli będzie 

nieskuteczny to pozostaje Urząd Skarbowy i komornik. 

Skarbnik – odpowiedziała, że  to są małe kwoty, pierwsze egzekucje zrobi Urząd Miasta a 

resztę Urząd Skarbowy. 

J.Andrysiak – pytał o jakie kwoty chodzi? 

Skarbnik – odpowiedziała, że o 50 tys. zł i takie kwoty są ściągalne. 

Burmistrz – poinformował, że pseudo rzemieślnicy wyrzucają części w krzaki. 

P.Szyszak – stwierdził, że za plastiki można dostać na recyklingu 20 zł. 

Przewodnicząca Komisji – poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

   Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

     g)  w sprawie udziału Miasta w finansowaniu zadań Policji, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta informując o pomyłce w uzasadnieniu, 

gdzie powinno być: 120 zł i 150 zł 

Przewodnicząca Komisji –  poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

 Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

 h)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J Andrysiak – pytał o wzrost wydatków w zakresie Przeciwdziałania Alkoholizmowi? 
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Skarbnik – odpowiedziała, że to środki niewykorzystane z ubr. i zwiększone na ten rok. 

P.Szyszlak – pytał o przebudowę schodów na ul. 1 Maja? 

Skarbnik – wyjaśniła, że chodzi o lasek miejski. 

Burmistrz – poinformował, że żadne schronisko dookoła nie chce przyjmować psów. Nie może 

podpisać ze Stowarzyszeniem Animals umowy, z której się Prezes nie rozliczył. Brak 

przelewów księgowych w tym zakresie. W § 7 umowy  jest zapis dot. rozliczenia środków. 

J.Andrysiak – pytał czy  będziemy budować schronisko miejskie? 

Burmistrz – odpowiedział, że tak. 

Przewodnicząca Komisji – poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

i) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Przewodnicząca Komisji – poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

Ad 3 

 Informację o możliwości pozyskania środków zewnętrznych na realizację zadań 

inwestycyjnych w  mieście przedstawił: Krzysztof Bagiński,  Burmistrz Białogardu 

 

Burmistrz poinformował, że  planuje się remont ulic w mieście, budowę ścieżek rowerowych, 

wymianę taboru w komunikacji miejskiej w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych. Ponadto jest też Kontrakt Samorządowy ale pozostają w Zintegrowanych 

Inwestycjach Terytorialnych, bo to jest pewniejsze. Niebezpieczeństwem jest, że Wojewoda 

nie zaakceptuje Kontraktu Samorządowego przy małych miastach. W ubiegłej kadencji 

zrobiono z resztówek unijnych Park Orła Białego oraz park  przy dworcu PKP. Burmistrz 

prosił, aby wrócić z tematem za kilka miesięcy. Teraz pojawia się Strategia Rozwoju Miasta 

Białogard, tj. kolejny dokument w tej sprawie. Burmistrzowi marzy się centrum 

przesiadkowe z parkingami, ale bez współpracy z PKP  nie można z tego skorzystać.  
 

Komisja przyjęła powyższą  informację do wiadomości. 
 

Ad 4 

Pismo GN.6822.3.2015 z dnia 16 marca 2015 r.  w sprawie zamiaru nabycia 

zabudowanej nieruchomości gruntowej w Gminie Białogard oznaczonej działkami nr 97/2 i 

97/5 o pow. 7,7985 ha z przeznaczeniem pod schronisko dla bezdomnych zwierząt (w 

załączeniu) przedstawiła Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GN dodając, iż 

zapoczątkowano w marcu zabiegi o ten teren, bo to zaproponowano. Gdyby Stowarzyszenie 

Animals nie robiło problemów to nie byłoby kupna tej nieruchomości. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska  – pytała czy są tam niebezpieczne substancje? 

Burmistrz – odpowiedział, że w zamian za pozyskany złom zabiorą te substancje bitumiczne. 

J.Klonowska  – pytała czy rozpatrywano budowę hotelu dla zwierząt, bo z tego są dochody? 

Burmistrz – odpowiedział, że biorą to pod uwagę. Schronisko w Koszalinie jest w budynku. 

Burmistrz uważa, że  to są nieuzasadnione wydatki. 

J.Andrysiak – pytał ile schronisk jest własnością samorządu? 
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Burmistrz – odpowiedział, że wszystkie, tylko są oddane do stowarzyszeń. 

J.Andrysiak – pytał  czy ta nieruchomość, gdzie wytwarzano bitumy nie jest skażona? 

Burmistrz – odpowiedział, że były na bieżąco kontrole z ochrony środowiska. Współpraca z 

J.Harłaczem jest niewykonalna. Chcemy zaczipować psy. Mieszkańcy  płacą za 500 psów a 

u weterynarza jest zgłoszonych 3 tys. psów.  

Burmistrz – stwierdził, że to jest  zadanie miasta, które można zlecić innym podmiotom. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie pismo GN.6822.3.2015 z dnia 16 marca 2015 r.  

w sprawie zamiaru nabycia zabudowanej nieruchomości gruntowej w Gminie Białogard 

oznaczonej działkami nr 97/2 i 97/5 o pow. 7,7985 ha z przeznaczeniem pod schronisko dla 

bezdomnych zwierząt, głosując: za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2 

 

J.Klonowska – pytała kto odpowiada za chodniki? 

Burmistrz – odpowiedział, że generalnie za sprawy komunalne  odpowiada Prezes A.Nowak. 

J,Klonowska – stwierdziła, że skwery zielone są brudne. 

Burmistrz – poinformował, że wszystkie siły na wiosnę zostaną skierowane na skwery. 

 

Na tym zakończono w/w punkt. 

 

. 

     

Ad 5 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 15.55  zakończono posiedzenie.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodnicząca  Komisji 

             Jadwiga Klonowska  

                       
 


